
REFERAT 
Afdelingsbestyrelsesmøde: 2/4-2019 

Til stede: Lars, Lene, Maria, Susanne, Rino og Karin (ref.) 

Dagsorden/ved bestyrelsesmøder 

1. Driften plus opsamling af beslutninger: 

• Der trænger til at blive fejet ordentligt i hele vores område. Skakter, kanter mm. er ikke 

rengjort. Det er Dan-jords opgave. Der tages kontakt med driftschef Torben Brandi. 

• Affald: Der er stadig problemer med blød plastik i containeren til hård plast, metal og glas. 

(fx plastikposer) 

• Hent og byt reolen: Tøj skal ikke byttes på reolen. Tøj skal i tøjcontaineren.  

• Parkering ved 117 kan være et problem for dem, der skal ud af garagerne, hvis bilerne 

holder for langt fra muren. Hvis det ikke bliver bedre, må vi nedlægge parkeringspladserne 

ved 117. Der henstilles generelt til at store køretøjer parkerer på Solnæs Torv.  

 

2. Beboerhenvendelser:  

ingen 

 

3. Bemærkninger til udsendt post: 

ingen 

 

4. Nyt fra Administrationen/Organisationsbestyrelsen 

ingen 

 

5. Regnskab/Budget 

Vi gør opmærksom på, at vi skal tømme lommer og komme bøjle bh i poser. Vi har udgift på  

kr. 24.000 i det nye regnskabsår på vaskehuset. Det bliver hurtigt til mange penge! 

 

6. Aktiviteter 

Der var godt fremmøde til foreningens sidste arrangement. Malerierne hænger i festlokalet det 

næste års tid. Der var god feedback fra de fremmødte og god stemning.  

 

7. Eventuelt 

 

Næste bestyrelsesmøde er tirsdag d. 4/6-2019 

 


